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Marian Oancea a făcut 
publică intenția sa de a 
candida pentru funcția de 
primar al comunei Snagov, 
având sprijinul Partidului 
Social Democrat (PSD). 
Anunțul său a venit cu un 
mesaj concret, în care a 
subliniat determinarea 
sa de a continua munca 
pentru comunitatea 
snagoveană.

Cristina NEDELCU

”Cea mai mare onoare pen-
tru mine, ca snagovean, a fost 
perioada în care v-am reprezen-
tat ca primar“, a afirmat Ma rian 
Oancea. „Sunt mândru, privind 
în urmă, că am lăsat ceva pal-
pabil comunei noastre. Ultimii 4 
ani nu au fost buni pentru co-
muna noastră! Eu nu voi intra în 
jocul celor care mă atacă și mă 
jignesc, care nu au făcut nimic 
concret pentru comuna noastră. 
Spre deosebire de ei, aleg să vor-
besc despre ce am făcut, dar mai 
ales despre ce îmi doresc să fa-
cem împreună, în Snagov“, a 
precizat fostul edil, menționând 
că și-a propus ca, pentru înce-
put, să enumere realizările sa-
le în timpul mandatului de pri-
mar, subliniind investițiile în in-
frastructură, reabilitarea blocuri-
lor de locuințe, extinderea rețelei 
de utilități și proiectele pentru să-
nătate, educație, cultură și timp 
liber.

Printre realizările evidenția-
te se numără asfaltarea și mo-
dernizarea unor străzi din diferi-
te localități ale comunei, precum 
George Enescu din Vlădiceas-
ca, Dimitrie Cantemir, Alexandru 
Ioan Cuza din Ciofliceni, Geor-
ge Bacovia, Barbu Ștefănescu 
Delavrancea, Marin Sorescu din 
Tâncăbești, străzile Bujorului, 
Panseluțelor, Gladiolelor, Albăs-
trelelor, Ricinului, Florilor din Sna-
gov, Zorelelor, Nuferilor din Sna-

gov și introducerea rețelei de apă 
și canalizare pe Str. Socului. Pen-
tru Ghermănești, fostul primar 
a menționat asfaltarea străzilor 
Vaslui, Plevnei, Grivița, iar pen-
tru străzile Ion Vodă și Ștefăniță 
Vodă din Ciofliceni, acesta a 
menționat acordarea autorizației 
de construcție. Marian Oancea a 
mai enumerat faptul că în timpul 
mandatului său a fost realizat un 
proiect de asfaltare pentru toa-
te străzile din comuna Snagov, în 
suprafață de peste 50 km pătrați, 
care a fost depus la Compania 
Națională de Investiții, dar nu a 
fost încă implementat de actua-
lul primar.

Au fost implementate 
numeroase investiții, 

în toate domeniile
Potrivit lui Marian Oancea, în 

perioada în care s-a aflat la câr-
ma administrației snagovene,  
s-au făcut investiții semnificati-
ve pentru anveloparea blocurilor 
de locuințe, cât și în infrastructu-
ra de utilități, precum extinderea 
rețelelor de alimentare cu ener-
gie electrică, dar și pentru apă și 
canalizare.

”Am anvelopat blocurile din 
Ghermănești - P27, A1, A6, D5A, 
P18. Am schimbat acoperișul 
blocurilor P23 din Ghermănești și 
PR2 din Snagov. Am realizat ex-
tinderea rețelei de alimentare cu 
energie electrică pe Str. Șerban 
Cantacuzino din Ciofliceni, res-
pectiv Intr. Războieni și Str. Vidin 
din Ghermănești”, a anunțat Ma-
rian Oancea, enumerând pe lis-
ta realizărilor sale și introducerea 
și extinderea rețelei de iluminat 
public pe străzile Bradului și Mo-
lidului din Snagov, dar și intro-
ducerea rețelei de iluminat pu-
blic modern tip LED în toată co-
muna, cât și introducerea rețelei 
de apă și canalizare pe străzi-
le Vaslui, Plevnei și Grivița din 
Ghermănești. 

De mențioat că, tot în man-
datul lui Marian Oancea au fost 
realizate cele două pasare-
le pentru traversarea DN, ce-
ea ce a stopat pierderile de vieți 
omenești, în Tâncăbești.

Marian Oancea a mai sem-
nalat că există proiecte care 
deși au fost relizate și au obținut 
finanțare în vremea cât era pri-
mar, nu au fost implementate de 
actualul edil. Este vorba despre 

extinderea rețelei de alimenta-
re cu apă și canalizare finanțată 
din fonduri europene și un pro-
iect pentru amenajarea trotuare-
lor pe DN.

În domeniul sănătății, Oan-
cea a menționat renovarea dis-
pensarului din Tâncăbești și 
inau gurarea unui cabinet sto-
matologic și a unei farmacii în 
aceeași localitate.

Educația a fost și 
rămâne o prioritate

De asemenea, fostul edi-
lul precizează că s-au făcut efor-
turi semnificative în educație, 
pe care Marian Oancea o con-
sideră prioritară, luptându-se 
să realizeze extinderea școlilor 
și grădinițelor și modernizarea 
infrastructurii acestora. Pe lis-
ta proiectelor îndeplinite se află, 
potrivit acestuia, extinderea 
Școlii cu clasele 1-8 din Snagov, 
construirea și dotarea completă 
a unui nou corp la Școala nouă în 
Ghermănești, precum și inaugu-
rarea sălii de calculatoare în ca-
drul școlii din Tâncăbești și mo-
dernizarea școlii din Tâncăbești, 
inclusiv a centralei termice.

”Am construit teren sintetic 
și teren de beton pentru activități 
sportive, la școala din Tâncăbești, 
am deschis grădinița cu program 
prelungit și am finalizat proiectul 
pentru creșa din Ghermănești”, a 
menționat candidatul la funcția 
de primar al comunei Snagov.

Pe lângă investițiile în infra-
structură și servicii publice, Oan-
cea a evidențiat și proiectele în 
domeniul culturii și timpului liber, 
printre care construcția de bise-
rici, parcuri și locuri de joacă pen-
tru copii, dar și renovarea cămi-
nelor culturale și a altor facilități 
comunitare. ”Am alocat fonduri 
pentru construcția bisericilor Mi-
hail și Gavriil, Sfântul Spiridon cel 
Nou și Corneliu Sutașul din Satul 
Vlădiceasca. Am realizat prome-
nada Snagov și am înființat par-
cul dintre străzile Viorelelor și Li-
liacului din Snagov”, spune Ma-
rian Oancea, menționând in-
clusiv construirea unui parc în 
Tâncăbești și renovarea locuri-
lor de joacă pentru copiii din co-
mună, modernizarea parcului 
din fața Primăriei și locul de joa-
că pentru copiii din Ghermănești, 
dar și renovarea Căminului Cul-
tural și a magazinului din incinta 
acestuia, în Tâncăbești.

Marian Oancea consideră că, 
astfel, candidatura sa reprezintă 
o alternativă valoroasă pentru lo-
cuitorii comunei Snagov, care se 
confruntă cu provocări și nevoi 
variate. Având un portofoliu bo-
gat de realizări și o viziune cla-
ră pentru viitorul comunei Sna-
gov, Marian Oancea consideră că 
are competența ca printr-un nou 
mandat de primar să ducă mai 
departe progresul și prosperita-
tea în comunitatea snagoveană.
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